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هیأت رئیسه خلاف رویه عمل کرد
فعال دانشجویی سخنران پیش از خطبه های نماز جمعه

 خبر اول اینکه، در اتفاقی کم سابقه، یک فعال دانشجویی سخنران 
پیش از خطبه های نماز جمعه یک مرکز استان شد. به گزارش عصر 
ایران، مهران فتاحی دبیر انجمن اسلامی دانشجویان دانشگاه گیلان 
ســخنران پیش از خطبه نماز جمعه شــهر رشــت بود. او در بخشی از 
ســخنان خود اعتماد به جوانان بدون در نظر گرفتن ســلایق سیاســی 
آنها در جایگاه مدیریتی را یکی از خواســته های مهم جوانان خواند و 
گفت: اگر فردی توانمند است اما گرایش سیاسی متفاوتی دارد، نباید 
کنار گذاشــته شــود بلکه ملاک باید تخصص و شایســته سالاری باشد 
در غیر این صورت نتیجه ای جز ناامیدی جوانان نخواهد داشــت و به 
گفته رهبری ناامیدی برای جوانان سم است. این فعال دانشجویی با 
اشــاره به مسأله فقر و حاشیه نشــینی افزود: هدف دانشجویان از بیان 
مشــکلات، بهتر شــدن شرایط جامعه اســت. نه با سرویس جاسوسی 
ارتباط داریم و نه قصد ضربه زدن به نظام را داریم فقط می خواهیم 

شاهد کم شدن درد و رنج مردم در حاشیه شهر باشیم.

 اتمام رسیدگی به پرونده هواپیمای اوکراینی 
در دادسرای نظامی

 خبــر دیگر اینکــه، رئیس ســازمان قضایی نیروهای مســلح کشــور 
از پایــان  رســیدگی بــه پرونــده ســانحه ســقوط هواپیمــای اوکراینــی 
در دادســرای نظامــی خبــر داد. بــه گــزارش ایســنا، حجت الاســلام 
والمســلمین بهرامی در حاشیه بازدید از دادسرای نظامی شهرستان 
شــاهرود گفت: با اتمام رســیدگی به پرونده حادثه ســقوط هواپیمای 
اوکراینی در دادسرای نظامی، این پرونده هم اکنون در مرحله تدوین 
کیفرخواســت اســت و مراحل محاکمه پس از طی فرایند مقدماتی با 

حضور متهمان و اولیا دم در دادگاه آغاز می شود.

امیدواری گروسی به نتایج دیدارها در تهران
 شــنیدیم که، مدیــرکل آژانس بین المللــی انرژی اتمــی در پیامی 
توئیتری به سفر خود به تهران و اهداف این سفر اشاره کرد. به گزارش 
تابنــاک، »رافائــل گروســی« در صفحه توئیتر خود نوشــت: »من فردا 
)امــروز( به منظــور دیدار با مقامات ارشــد ایــران برای یافتــن راهکار 
قابــل توافــق دوجانبــه و قابــل تطبیق با قوانیــن ایران به تهران ســفر 
می کنــم تــا ســازمان بین المللی انرژی اتمــی بتواند بــه فعالیت های 
راســتی آزمایی اصلــی در ایــران ادامه دهد. به موفقیــت امید داریم و 
این به ســود همه است.« گفته می شود وزرای خارجه تروئیکاری اروپا 
بــا حضور تصویری همتای امریکایی بعد از ســفر گروســی نشســتی را 

برگزار خواهند کرد. 

ادعاهای تکراری رویترز علیه ایران
در  اورانیــوم  ذرات  کشــف  مدعــی  رویتــرز  اینکــه،  آخــر  دســت   
ســایت های هســته ای ایران شــد . به گزارش ایلنا، منابع ناشناس این 
خبرگزاری مدعی شدند:  آژانس بین المللی انرژی اتمی در دو سایت 
هســته ای ایرانی، ذرات اورانیوم پیدا کرده اســت. این در حالی اســت 
کــه نماینــدگان ایــران در ســازمان های بین المللــی در ویــن و آژانس 

بین المللی انرژی از اظهار نظر در این خصوص خودداری کردند.

توضیحات الیاس نادران رئیس کمیسیون تلفیق درباره بررسی بودجه در مجلس

گروه سیاســی/ چند هفتــه بعد از اظهــار نظرهای 
مختلــف مجلــس و دولت بر ســر رد کلیات لایحه 
تلفیــق  کمیســیون  رئیــس  حــالا   ،1400 بودجــه 
مجلــس اذعان کــرده که برداشــت هیأت رئیســه 
اســت. 14  نبــوده  دربــاره لایحــه دولــت درســت 
بهمــن ماه وقتی بررســی لایحه بودجه در دســتور 
کار مجلســی ها قــرار گرفت، نماینــدگان به کلیات 
آن رأی منفــی دادنــد و ایــن ســرآغاز ابهام هایــی 
شــد مبنــی براینکه آیــا هیأت رئیســه بایــد کلیات 
لایحــه دولــت را بــه رأی می گذاشــته یــا گــزارش 
کمیســیون تلفیــق بودجه را. با آنکه هیأت رئیســه 
اصــرار داشــتند آنچــه بــه رأی گذاشــته اند کلیات 
لایحــه بودجه بــوده، اما هم دولت و هم بســیاری 
از کارشناســان و نمایندگان ادوار تأکید داشــتند که 
رویه هر ســاله به رأی گذاشــتن گزارش کمیســیون 
تلفیــق بوده و درحقیقت آنچه مجلس به آن رأی 
منفی داده کلیات لایحه دولت نبوده است. با این 
حــال دولت بــرای پایــان کشــمکش ها و اینکه کار 
بودجه زمین نماند، موافقت کرد که دوباره لایحه 
بدهد. حالا الیاس نادران در گفت و گو با ایسنا گفته 

که برداشت هیأت رئیسه اشتباه بوده است.
بخــش مهــم ســخنان نــادران در ایــن گفت وگو 
بــه ماجــرای لایحه بودجــه 1400 برمی گــردد. جایی 
که  کمیســیون تلفیق با ریاســت او  بیــش از یک ماه 
و نیــم تغییراتــی اساســی روی اعداد و ارقــام لایحه 

دولت ایجاد کرد اما در نهایت در جلســه ای مناقشه 
برانگیــز، مجلس رأی به رد کلیــات بودجه داد. حالا 
تفســیر خود نادران هم این اســت که هیأت رئیســه 
مجلــس در آن ماجرا دچار ســوء برداشــت از قانون 
و اشــتباه شده اســت. او گفته که »خود هیأت رئیسه 
اتفاق نظر نداشــت که چه چیــزی را رأی می گیرند و 
برایشــان روشن نبود. من فکر می کنم برداشت آنها 
از آیین نامه و فرآیند تصمیم گیری کافی نبود.»کاش 
چنــد تا از هیأت رئیســه در جریــان رأی گیری کلیات 
بودجــه اتفــاق نظــر داشــتند که چــه چیز را بــه رأی 

می گذارنــد، قاعــده این بود که مصوبه کمیســیون را 
بــه رأی بگذارنــد. افراد باســابقه تر را صدا می کردند 
و مشــورت می کردنــد. قاعده هم همین بــود که هر 
مصوبــه ای کــه بــرای رأی گیــری کلیات بــه مجلس 
را طــی می کنــد  می آیــد، وقتــی مســیر کمیســیون 
هیأت رئیسه، مصوبه کمیســیون را به رأی بگذارد.« 
رئیس کمیســیون تلفیق بودجه 1400 بــا بیان اینکه 
»بخشــی از نمایندگان نمی دانســتند بــه چه چیزی 
رأی می دهنــد« گفته: »ســرجمع آن بــه نظرم برای 
مجلس خوب نشــد و بدتر از آن اینکه هیأت رئیســه 

لایحــه را بــه دولــت برگردانــد. بــا اینکــه حداقل در 
مجلــس قبل دوبار این اتفاق افتاده و هیأت رئیســه 
آن را به کمیسیون تلفیق برگردانده بود و کمیسیون 
مــواردی را اصلاح کرده بود و به مجلــس آورده بود 

اما این بار خلاف رویه عمل شد.«
ë برجام تصمیم نظام بود

هــم  برجــام  درخصــوص  تهــران  نماینــده 
نظراتــی تــا حــدودی متفــاوت از ســخنان غالــب 
اصولگرایــان مطــرح کرده اســت. از جملــه اینکه 
تأکیــد دارد برجام تصمیم نظام بــود. او توضیح 
داده اســت: »مــا هیچ وقت برجــام را در مجلس 
به رأی نگذاشــتیم و آنچه در مجلس نهم مطرح 
شــد و رأی گرفته شــد طرحی برای نحــوه تعامل 
با کشــورها بر مبنای توافــق برجام بود. این طرح، 
چارچــوب و ســاز و کار نحــوه تعامــل را مشــخص 
می کرد.« او افزوده اســت: »هیچ مــاده ای از مواد 
برجام اصلًا در مجلس مورد بحث قرار نگرفت.« 
او با رد اینکه »مخالف برجام« بوده، گفته اســت: 
»برجام چیزی نبود که کســی با آن مخالفت کند. 
برجــام اراده نظــام بــود کــه نــوع تعاملــش را در 
بحث هســته ای در حــد مقدورات خــود به جایی 
برســاند. ممکــن اســت من نســبت به نــوع رفتار 
دولــت به برجام انتقاد داشــته باشــم و بگویم در 
مقابــل امتیازاتــی کــه دادید چــه گرفته ایــد، ولی 

اصل مسأله مورد وفاق بود.«

گروه سیاســی/ وزیــر امور خارجــه امریکا 
سیاست »فشار حداکثری« به جمهوری 
خــورده  شکســت  سیاســتی  را  اســلامی 
توصیف کرد که نه تنها نتیجه ای نداشت 
»آنتونــی  کــرد.  بدتــر  را  اوضــاع  بلکــه 
بلینکــن« در گفت وگــو با »شــبکه بی بی 
پیــش  روز  دو  اظهــارات  دربــاره  ســی« 
رئیس جمهور کشورش مبنی بر بازگشت 
واشــنگتن بــه مذاکــرات 1+۵ گفــت کــه 
امریــکا و متحدان  اروپایــی اش بار دیگر 

درخصوص ایران همسو شده اند.
به گزارش ایسنا، وی ادامه داد: امریکا 
به طور شــفاف مشــخص کرده اســت که 
اگــر ایران به اجــرای کامل تعهدات خود 
ذیل توافق هســته ای بازگردد، امریکا نیز 
همــان کار را انجــام خواهــد داد. ســپس 
امریــکا بــا ســایر کشــورها بــرای مواجهه 
بــا دیگر مســائل مرتبط با ایران، شــامل 
نفوذ این کشــور در منطقه و موشک های 

بالستیک آن همکاری خواهد کرد.
وی در بخــش دیگری از این گفت وگو 
از موافقت واشــنگتن با دعوت سه کشور 
اروپایــی عضو برجام بــرای برگزاری یک 
جلســه غیررســمی با حضور ایــران خبر 
داد و گفــت امریــکا بــر ســر ایــران با ســه 
متحــد اروپایــی خــود )بریتانیــا، آلمان و 

فرانسه( کاملًا همسو است و بنا دارد پس 
از احیای توافق هسته ای موسوم با کمک 
اروپا به دیگر موارد اختلاف میان تهران و 

واشنگتن بپردازد.
در همیــن حــال »جیــک ســالیوان«، 
مشــاور امنیــت ملــی کاخ ســفید هم در 
گفت وگــو با شــبکه »ســی ان ان« درباره 
موضعگیــری جدیــد دولــت ایــن کشــور 
درباره موضــوع برجام، دســتیابی به راه 
حل دیپلماتیک را امکانپذیر دانست اما 

گفت که اکنون در مرحله اولیه هستیم.
ســالیوان نیــز بــا تکــرار موضــع قبلی 
دولــت جدیــد این کشــور اظهار داشــت: 
آمــاده  امریــکا  کــه  گفته ایــم  بارهــا  مــا 
بازگشــت بــه تعهداتش در توافق اســت 
به شرط آنکه ایران نیز به پیروی کامل از 

تعهداتش ذیل برجام بازگردد اما چیزی 
که اکنون نگران کننده اســت، این اســت 
که ایران قصد حرکت به سمت اقدامات 
بیشــتر را دارد و نمی خواهــد بــا آژانــس 
بین المللی انــرژی اتمی همــکاری کند. 
پیــش از ایــن  »جن ســاکی«، ســخنگوی 
کاخ ســفید اعلام کرده که ایالات متحده 
امریکا پیشــنهاد اروپا بــرای میانجیگری 
در گفت وگوها با ایران درخصوص توافق 

هسته ای برجام را پذیرفته است.
همزمان بــا موضعگیــری مقام های 
وزارت  ســخنگوی  امریــکا،  دیپلماتیــک 
خارجــه چیــن خواهان بازگشــت بی قید 
و شــرط امریکا به برجام شــد. »هوآ چون 
یینگ« با بیان اینکه پکن بر این باور است 
که بازگشــت بــدون قید و شــرط و هرچه 
زودتر امریکا به برجام، کلید اصلی برون 
رفت از این بن بســت اســت، افزود: برای 
رســیدن به این هدف ما تلاش هایی را در 
جهت برگزاری یک نشســت بین المللی 
بــا حضــور طرف هــای برجــام و ایــالات 
متحــده بــه کار گرفته ایــم تا نقشــه راهی 
بــرای ازســرگیری پایبنــدی واشــنگتن به 
برجــام از طریــق مذاکــرات ارائــه دهیم. 
مــا در بــاره موضوعــات مربوطــه با همه 

طرف ها ارتباط نزدیک داریم.

مجیــد تخــت روانچــی، ســفیر ایــران در 
ســازمان ملل، بازگشــت امریکا به برجام 
را نیازمند لغو همه تحریم های هسته ای 
و غیرهسته ای وضع شده در دوران دونالد 
ترامپ دانست و تأکید کرد که نمی توانیم 
فقط به امضای یک نامه یا اعلام موضع 
رضایــت بدهیــم. اگــر امضــا همــراه بــا 
فراینــدی بــرای راســتی آزمایی اقدامــات 

نباشد، معنی ندارد.
KHAMENEI.IR پایگاه اطلاع رسانی 
در سلسله گفت و گوهای خود ذیل پرونده 
»حرف قطعی« این بار با سفیر و نماینده 
ایــران در ســازمان ملــل گفت و گــو کــرد. 
تخــت روانچی با اشــاره به اینکــه ترامپ 
هنــگام خروج از برجــام، تحریم هایی که 
بایــد در چارچوب برجام لغو می شــد به 
اضافــه تحریم هــای دیگری علیــه ایران 
وضع کــرد، اظهارداشــت: از زمان خروج 
امریــکا از برجام تا الآن، ســه نوع تحریم 
علیه ما اعمــال کردند. اگر هرکدام از این 
تحریم هــا لغــو نشــود، بازگشــت امریــکا 
موقعــی  امریــکا  یعنــی  نــدارد؛  معنــی 
می تواند بگوید من به برجام برگشتم که 

همه  این تحریم ها لغو شــود. او، از تأکید 
ایــران بــر راســتی آزمایی رفــع تحریم ها 
خبــرداد و گفت: وقتی تعهداتمــان را در 
چارچــوب برجام اجرا می کنیم، نماینده  
آژانــس نظارت دارد و مشــخص می کند 
که تعهد ایران انجام شده یا انجام نشده 
اســت. در ارتبــاط بــا لغــو تحریم هایــی 
کــه بایــد امریکایی هــا انجــام بدهند هم 
به عنوان کشور ذینفع راستی آزمایی کنیم. 
تخت روانچی با اشاره به اینکه در این 
زمینــه نمی توانیــم فقط بــه امضای یک 
نامه یا اعلام موضــع رضایت بدهیم، به 
مســأله فــروش نفت اشــاره کــرد و افزود: 
مجموعــه ای از تحریم ها باید لغو بشــود 

تــا فروش نفــت به صورت دقیــق و کامل 
انجام شود. یعنی اگر اعلام شود که تحریم 
نفت ایران لغو شــد، فی نفسه نمی تواند 
کفایت کند. باید در کنارش تضمین هایی 
هم وجود داشــته باشــد که مشکلی برای 
فروش نفت هم پیش نیاید. ســفیر ایران 
در سازمان ملل با بیان اینکه امریکایی ها 
در  دقیقــی  کار  بخواهنــد  اگــر  می داننــد 
زمینــه برچیــده  شــدن تحریم هــا انجام 
بدهند، باید شــامل چه عناصری باشــد، 
تصریــح کــرد: ما رفــع تحریــم را موقعی 
می پذیریم که متوجه شــویم و احســاس 
کنیــم کــه مراحلــش دارد بخوبــی انجام 
می شــود. وقتی چنین کاری انجام شــود، 
مــا هم آماده  و حاضریــم که به تعهدات 
را  او در عیــن حــال، وحــدت  برگردیــم. 
از مســائل کلیــدی در سیاســت خارجــی 
دانســت و گفت: وقتی مجموعه  نظام در 
حوزه  سیاست خارجی به تصمیم واحدی 
می رسد، مسئولان کشور باید در چارچوب 
آن سیاست عمل و حرکت و موضع گیری 
کنند؛ چون غیر از این، مورد سوءاســتفاده  

دشمنان قرار می گیرد.

امریکا: دستیابی به راه حل دیپلماتیک با ایران امکانپذیر است

تخت روانچی: اول رفع تحریم ها، بعد بازگشت امریکا

عضو خبرگان رهبری: 

 باید مشکلاتمان را 
با دنیا حل کنیم

در  گیــلان  اســتان  نماینــده 
مجلس خبــرگان رهبــری تأکید 
کــرد کــه بایــد مشــکلاتمان را با 

دنیا بر طرف کنیم.
بــه گــزارش ایســنا، آیــت الله 
ســیدعلی حســینی اشــکوری در 
تلویزیونــی  برنامــه  از  بخشــی 
»دســتخط «با بیــان اینکه مردم 
بــه  لحــاظ معیشــتی در مضیقه 
هســتند، گفت: قطعــاً تحریم ها 
می گوینــد  اینکــه  و  دارد  اثــر 
درســت  نــدارد  اثــر  تحریم هــا 
چشــم  می خواهنــد  و  نیســت 
خــود را بــر واقعیت ببندنــد، اما 
ضعف مدیریت هم وجود دارد 
و وقتــی از این صحبت می کنیم 
حمله بــه دولت نیســت. دولت 
تنهــا در ایــن امر مقصر نیســت. 
همیــن کــه هماهنــگ نباشــند، 
همیــن کــه همــه بــه جــان هــم 
بیفتنــد، قــوا با هم درگیر باشــند 
مگــر  اســت؛  مدیریــت  ضعــف 
بودجــه بــرای مملکــت دیگری 
اســت کــه ایــن چنین گروکشــی 
می کننــد؟ این گروکشــی در این 
مملکــت اســلامی چــه معنایی 
دارد؟ نتیجه این، ریزش اســت. 
به گفتــه وی، دور زدن تحریم هــا 
دارد.  هزینــه  و  خــرج  مــا  بــرای 
نیســت  آســان  زدن  دور  ایــن 
اســت،  دردسرســاز  مــا  بــرای  و 
هــم  را  زدن  دور  جلــوی  چــون 
مــن  افــزود:  می گیرند.حســینی 
را  مدیریــت  خــودم  ســهم  بــه 
آنچنــان کــه وانمــود می کننــد و 
سیاهنمایی می شود، نمی بینم؛ 
بالاخــره بایــد مشــکلاتمان را با 
دنیــا حــل کنیــم. بــا چارچــوب 
حفــظ آرمان های اصیــل خود و 
بــه دور از تبلیغــات و جنجــال و 
توهم. نباید تشنج آفرینی کنیم. 
نبایــد ایران هراســی را کــه یکــی 
اســرائیل  اساســی  نقشــه های  از 
و امریــکا و کســانی کــه در امریکا 
عملــی  هســتند،  پــرده  پشــت 
کنیم.به گفته این عضو خبرگان 
رهبــری آنها )امریــکا( تحریم را 
ایجــاد کردنــد وقتی این مشــکل 
را بردارند مســائل حل می شود. 
حسینی اشــکوری تأکید کرد: آن 
کســانی که گرفتاری های مردم و 
سختی مردم برای آنها درآمدزا 
اســت و کاســب این راه هســتند، 
باید از خدا بترســند و درد و رنج 
مردم و گرفتاری مردم را ببینند.

سامانه راداری 
»بهمن« رونمایی شد

ســامانه  از  رونمایــی  مراســم 
عمــل  اتــاق  و  بهمــن  راداری 
ســیار و خودکششی نجات صبح 
دیروز با حضــور فرمانده نیروی 

پدافند هوایی ارتش برگزار شد.
به گزارش ایرنا امیر ســرتیپ 
علیرضا صباحی فــرد، فرمانده 
ارتــش،  پدافنــد هوایــی  نیــروی 
خصوصیــات  از  یکــی  گفــت: 
ســامانه راداری بهمن این است 
کــه می توانــد همــه هواپیماها و 
پرنده های متعارف و پرنده های 
با ســطح مقطع بسیار کم، نظیر 
پهپادهــا و ریز پرنده ها را کشــف 
بیــان  بــا  کنــد.وی  شناســایی  و 
اینکه مــا می توانیم این ســامانه 
را از امــروز وارد چرخه عملیاتی 
بــا  پــروژه  ایــن  گفــت:  کنیــم، 
حمایت  معاون علمی و فناوری 
رئیس جمهــوری که یــادگار امیر 
سرلشــکر شــهید منصور ستاری 
اســت انجام شــده است.ســورنا 
ســتاری معاون علمی و فناوری 
رئیس جمهــوری هم با تأکید بر 
لزوم نــگاه ویژه به بحث نوآوری 
گفــت: بــا نــوآوری می توانیم بر 
تمــام مشــکلات و مســائل غلبه 
کنیم؛ دستاوردی که امروز شاهد 
آن بودیــد، نوع و نــگاه جدید به 
حــوزه رادار اســت؛برای ســامانه 
راداری بهمن هیچ تفاوتی ندارد 
که چه نوع پرنده ای اعم از پهپاد 
و انــواع هواپیماهــا در مقابلــش 

قرار بگیرد.

سنا
ای

عضــو هیأت نظارت بر رفتــار نمایندگان اعلام کــرد که به دلیل 
در اختیار نداشــتن مســتندات کافی درباره ماجرای ســیلی زدن 
عنابســتانی، نماینده ســبزوار به ســرباز راهور، نتیجه این پرونده 

پس از اعلام نظر دستگاه قضایی مشخص می شود.
محمد سرگزی به »انتخاب« گفت: در هیأت نظارت جلساتی 
پیرامون بررسی موضوع برگزارشد و از آقای عنابستانی نماینده 
ســبزوار دعوت کردیم. علاوه بر این نیز طی نامه ای از مســئولان 
نیروی انتظامی درخواســت کردیم تــا هماهنگی ها لازم را برای 
حضور آن مأمور و سایر شاهدان حادثه را در هیأت فراهم کنند. 
همچنیــن از نیــروی انتظامی درخواســت شــد فیلــم کامل را در 

اختیار هیأت قرار دهند، اما تاکنون شاهدان و مأموران حاضر در 
صحنه و مسئولان دعوت شده، در جلسه هیأت حاضر نشدند.

ایــن عضو هیأت نظارت بر رفتار نمایندگان مجلس تصریح 
کرد: با توجه به نبود مستندات کافی و عدم حضور افراد دعوت 
شــده و نیز تشــکیل پرونده و بررسی آن از سوی دستگاه قضایی، 
هیــأت نظــارت بــر اســاس آیین نامــه داخلــی مجلــس، پس از 

تصمیم دستگاه قضایی اظهار نظر خواهد کرد.
ســرگزی با اشاره به فیلم منتشر شــده درباره نماینده سبزوار 
و مأمــور راهنمایــی و رانندگــی در فضــای مجــازی، گفــت: ایــن 
فیلــم کامل نبود لــذا ما از نیروی انتظامی درخواســت کردیم تا 

در صــورت دسترســی به فیلم کامــل ماجرا، آن را نیــز به هیأت 
نظــارت بــر رفتــار نماینــدگان ارســال نمایــد. البتــه مــا همیــن 
درخواســت را هــم بــه شــهرداری تهــران طــی مکاتباتــی اعلام 
کردیــم تــا چنانچه آنان فیلمی از این اتفــاق در اختیار دارند، به 

هیأت ارائه کنند.
او در پاســخ به این پرسش که آیا شهرداری فیلمی در اختیار 
هیــات نظارت بــر رفتار نماینــدگان قرار داده اســت، گفت: طی 
چند روز اخیر شــهرداری تهران فیلمی از اتفاق به هیأت ارســال 
کرده اســت ولی از آنجایی که طی دو روز گذشــته، هیأت نظارت 

جلسه ای نداشته است، فعلًا فیلم بررسی نشده است.

عضو هیأت نظارت بر رفتار نمایندگان:

مستندات کافی برای پرونده عنابستانی نداریم


